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Beste liberalen,

Het jaar 2023 loopt alweer langzaam op zijn einde. We kunnen toch wel stellen
dat we een turbulent jaar achter de rug hebben met de verkiezingen voor de
Provinciale Staten en Waterschappen, maar natuurlijk ook de verkiezingen
voor de Tweede Kamer 22 november jl. 

Op dit moment wordt verkend op welke manier en met welke partijen ons land
de komende tijd geregeerd kan worden. Verschillende meningen en
verschillende constructies zijn al de revue gepasseerd. Het zal spannend
blijven hoe het kabinet er straks uit komt te zien.

Lokaal hebben we ook weer een druk jaar achter de rug. Tijdens de laatste
Algemene Ledenvergadering hebben we de leden bijgepraat over onze
activiteiten: de website, sociale media, een nieuwe flyer voor aspirant leden,
een verkiezingsborrel en het VVD Hoeksche Waard Lagerhuisdebat. 

Het was wat ons betreft dan ook een goed jaar waarin we ook weer een aantal
nieuwe leden hebben mogen verwelkomen. We kijken uit naar het nieuwe jaar
waarin we opnieuw een aantal activiteiten zullen organiseren. 

Namens het bestuur wensen wij u alvast fijne feestdagen en een voorspoedig
2024! 

Het bestuur
VVD Hoeksche Waard

VOORWOORD

D E C E M B E R  2 0 2 3 5N U M M E R  5

Hoeksche Waard

Hoeksche Waard

Hoeksche Waard
blijft goed
wordt beter

Van de wethouder

Nieuws van de fractie

Rentree als raadslid

Verkiezingsborrel en
Algemene
Ledenvergadering
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Op vrijdag 10 november jl. heeft de VVD Hoeksche Waard een verkiezingsborrel
georganiseerd voor leden en andere geïnteresseerden.  Drie leden van de
kandidatenlijst van de VVD hadden zich aangemeld om zich op deze avond te
presenteren aan de Hoeksche Waard. Het bleef echter niet alleen bij een
kennismaking en presentatie maar Dieke, Youri en Mirjam kregen van onze fractie
een aantal lokale thema's voor de voeten geworpen die ook in de landelijke
politiek spelen. 

De kandidaten hielden op de thema's landbouw, mobiliteit en wonen een mooi
pleidooi en de daarna ontstond er een mooie discussie over het behartigen van de
Hoeksche Waardse belangen in Den Haag. Na het inhoudelijke programma was er
ruimte voor netwerken en een verdere kennismaking met de drie kandidaten. 

Als locatie werd deze keer gekozen voor restaurant de Batterij in Strijen-Sas. we
kunnen spreken van een prima opkomst van leden en niet leden. Uiteindelijk heeft
de avond ook twee nieuwe leden opgeleverd. Een hartstikke mooi resultaat.

Op maandag 27 november jl. heeft ook de tweede Algemene ledenvergadering van
dit jaar plaatsgevonden. In het Dorpshuis Streona hebben het bestuur en de
fractie verteld welke activiteiten het afgelopen jaar zijn ondernomen en welke
belangrijke thema's in de toekomst zullen gaan spelen. Er was ruimte voor de
aanwezige leden om met de fractie in gesprek te gaan over een aantal
gemeentelijke thema's. Daar werd door sommigen goed gebruik van gemaakt. 

Met een aantal van 20 leden is er helaas sprake van een lage opkomst. We hopen
dat dit in toekomst verder toeneemt omdat de ledenvergadering altijd een goed
moment is om met onze leden in gesprek te komen. Dat vinden we als bestuur
vanzelfsprekend heel belangrijk. Aan onze leden dan ook de oproep om van deze
momenten gebruik te maken om met elkaar in gesprek te komen.

Met liberale groet,

Harmen Hoogwerf

VERKIEZINGSBORREL EN
ALGEMENE LEDENVERGADERING

Door Harmen Hoogwerf

D E C E M B E R  2 O 2 3 N U M M E R  5

HARMEN
Voorzitter
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RENTREE ALS RAADSLID
Door Marijke Boorsma
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Vanaf 12 september ben ik van burgerlid, raadslid geworden. Geen groot verschil
maar wel anders. Ik leg dat graag aan u uit. Toen als burgerlid en nu als raadslid
zit ik met SGP en PvdA in een commissie om te komen tot een visie op de
jeugdhulp. De huidige visie is geen kind tussen de wal en het schip laten vallen.
Op deze visie uit 2015 kun je als raad niet sturen. Gezien alle ontwikkelingen zien
alle partijen de noodzaak in voor een aangepaste visie. Omdat ik nu raadslid ben
mag ik er straks in de raad er ook over stemmen. Ik kan mijn werk zo echt
afronden.

Burgerleden doen met alles mee en hun inbreng weegt binnen onze VVD fractie
even zwaar als de inbreng van raadsleden.
Buiten de partij, binnen de gemeente, is er wel verschil. Zo mag een burgerlid
geen technische vragen indienen. Binnen onze fractie lossen we dat prima op.
Een burgerlid stelt vragen op en een van de raadsleden dient ze vervolgens in.
Burgerleden zitten aan tafel bij de beeldvormende en oordeelsvormende
vergadering en doen volop mee aan het debat. In deze vergaderingen wordt het
belangrijkste werk gedaan. Hierin wordt afgestemd of een agendapunt een
hamerstuk wordt of niet. In de besluitvormende vergadering zitten alleen
raadsleden die besluiten nemen over de uitkomsten van de eerdere
vergaderingen. Met een motie of amendement wil het dan nog wel eens tot een
bespreekpunt komen maar de kaarten zijn dan al geschud.
 
Overige portefeuilles waar ik namens de VVD fractie met veel genoegen aan werk
zijn communicatie en participatie, energietransitie en de daarmee
samenhangende onderwerpen.
Voor de energietransitie is Nederland opgedeeld in 30 regio’s. Hoeksche Waard
staat op plaats twee. Goeree Overflakkee op plaats een. Onze tweede plaats vind
ik een geweldige prestatie.
Met Leon zet ik me in voor het duurzaam maken van de Wmo. Vanwege de fors
toegenomen hulpvraag met daarbij oplopende kosten is doorgaan op de oude
voet onmogelijk wanneer we willen dat mensen die echt hulp nodig hebben,
niemand hebben en het niet kunnen betalen, hulp blijven krijgen. Onder leiding
van de wethouder en samen met woordvoerders van de andere partijen 
werken we aan een knoppennotie voor de Wmo. Ik vind dat we echt 
goed bezig zijn.
 
Ik dank iedereen voor het in mij gestelde vertrouwen en doe wat ik 
kan en wat binnen mijn mogelijkheden ligt om wonen in de 
Hoeksche Waard een stukje mooier en beter te maken.

Marijke Boorsma
 

MARIJKE
Raadslid
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VAN DE WETHOUDER
Door Robin Heij

In de juni nieuwsbrief had ik aangekondigd, dat ik jullie in een volgende
nieuwsbrief zou meenemen in een aantal belangrijke ontwikkelingen in relatie tot
mijn portefeuille. Vanwege de actualiteit wil ik in deze bijdrage stilstaan bij de
woningbouwopgave. Immers de situatie in de woningmarkt is bijna dagelijks in
het nieuws.

Inleiding
In onze grondwet staat in artikel 22 het volgende: ‘Bevordering van voldoende
woongelegenheid is voorwerp van zorg der overheid’. Wonen is een dus
grondrecht en een kerntaak van de overheid. Iedereen moet goed kunnen
wonen. Op dit moment is dit helaas niet altijd het geval. De vraag naar woningen
neemt door de stevige bevolkingsgroei en het kleiner worden van de
huishoudens toe. De
beschikbaarheid van een passende woning staat daarentegen voor veel mensen
onder druk: mensen zijn onvoldoende in staat om snel een woning te vinden die
bij hen past. Dit hangt sterk samen met de betaalbaarheid van wonen: veel
mensen hebben moeite met hun woonlasten of kunnen geen voor hen betaalbare
woning vinden. Maar ook met de beschikbaarheid: er zijn te weinig woningen.
Daarnaast is de kwaliteit in toenemende mate een probleem: veel woningen
passen niet bij de levensfase of woonbehoefte of zijn niet duurzaam.
In deze bijdrage schets ik een aantal externe ontwikkelingen om vervolgens stil
te staan bij de situatie in onze gemeente.

De markt
De bouw van nieuwe woningen stagneert door een aantal samenvallende
oorzaken. Allereerst valt de gestegen rente te noemen, waardoor kopers minder
kunnen lenen en ook het financieren van bouwprojecten hogere 
lasten met zich meebrengt. De kostprijs van een nieuwbouw- 
woning is door de inflatie erg gestegen, waardoor niet alleen de 
verkoopprijzen inmiddels (te)  hoog zijn voor een groot gedeelte 
van de kopers, maar het ook voor de bouwende partijen 
lastiger wordt om sluitende verkoopbare projecten te realiseren. 
Hierbij helpt het ook  niet dat de bouwgronden in een aantal 
gevallen in de “goede tijd” relatief duur zijn aangekocht. Tenslotte 
zijn er logge  en langdurende ruimtelijke procedures, die veel tijd, 
inspanning en geld kosten en waardoor het moeilijk is om plannen 
snel aan te passen aan gewijzigde omstandigheden.

De woningbouwopgave
Om het woningtekort terug te dringen tot een gezonder evenwicht 
wordt door de Rijksoverheid met het “Programma Woningbouw” 
nationaal ingezet op de realisatie van 900.000 woningen tot 
en met 2030, waarvan minste twee derde betaalbaar. 
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ROBIN
Wethouder
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Dit zijn koopwoningen onder de 390.000 euro en huurwoningen
met een huur van € 808,06 tot € 1.100 per maand, waarvan
30% sociale huurwoningen met een huur tot de
liberalisatiegrens van € 806,06 per maand (prijspeil 2024). Het
streven is dat elke gemeente op termijn toegroeit naar minimaal
30% sociale huur in de woningvoorraad. De Provincie heeft in
het coalitieakkoord zelfs vastgelegd, dat voor de gemeenten,
die nog geen 30% sociale huurwoningen in de voorraad
hebben, er vanaf 2025 40% aan sociale huur in de plannen
opgenomen moet zijn. Dit laatste is overigens nog geen
vastgesteld beleid en iets waar ik als portefeuillehouder erg
kritisch op ben. Het zal m.i. namelijk de diverse ontwikkelingen
die met de 30% sociale woningbouw al merkbaar onder druk
staan verder onder druk zetten dan wel onmogelijk maken.
Meer realisatie laat staan versnelling van de woningbouw zal
hierdoor zeer moeilijk worden. Tenzij in lijn met deze hogere
doelstelling aanvullende financiële ondersteuningsmaatregelen
worden geboden. In de Hoeksche Waard bevat de huidige
woningvoorraad 24,5% sociale huurwoningen.

Juiste woonvormen
Het aantal ouderen groeit, ook in de Hoeksche Waard. Steeds
meer ouderen blijven langer zelfstandig wonen en ook het
aantal oudere eenpersoonshuishoudens neemt toe. Het
percentage 65 + huishoudens stijgt van 30% in 2030 naar
40% in 2040. In 2030 is het aantal 85-plussers in de Hoeksche
Waard ten opzichte van 2023 gestegen met 35% van 2.165
naar 2.921. In 2050 zijn er 5.905 inwoners van 85 jaar of
ouder, een stijging van 172%. Het overgrote gedeelte van de
85- plussers ontvangt een vorm van zorg. In toenemende mate
is daarom een woonvoorraad nodig met voldoende
beschikbaarheid van aangepaste of aan te passen woningen.
Het Ministerie van BZK heeft aangegeven hoeveel
ouderenwoningen de gemeenten in drie categorieën
(nultredenwoningen, geclusterde woonvormen en
zorggeschikte woningen (verpleegzorgplekken)) de komende
jaren moeten gaan realiseren. Voor onze gemeente zijn dit 875,
525 respectievelijk 245 woningen (inclusief de bestaande
woningvoorraad).

Gerelateerd aan het voorafgaande zijn er door de
ontwikkelingen in de zorg eveneens gevolgen voor de
woningbouw. De financiering en bemensing van de zorg zijn op
niet al te lange termijn onhoudbaar door de toenemende
vergrijzing. We moeten de zorgvraag verminderen en uitstellen.
Zo lang mogelijk gezond blijven, voor onszelf en elkaar zorgen
en de leiding nemen over ons eigen leven. 

GEZOCHT 

ACTIVITEITEN KALENDER

Onvermijdelijk zijn we dus meer op onszelf, elkaar en onze
sociale omgeving aangewezen. Wonen, welzijn en zorg (WWZ)
moeten dus fundamenteel anders ingericht worden en passende
woningbouw en gebiedsinrichting zijn hier belangrijke
voorwaarden voor. Onze gemeente heeft als één van de eerste
gemeente in Nederland zowel een vastgestelde WWZ- visie en
uitvoeringsagenda. Samen met HW Wonen en 20
zorgaanbieders en welzijnspartijen werken we hard aan de
noodzakelijke transformatie.

Overige ontwikkelingen
Toekomstbestendige woningbouw is in het kader van de
verduurzamingsopgave een belangrijk uitgangspunt. Daarin
komen onder andere circulair, biobased, natuurinclusief,
klimaatadaptief, gezondheid en energieneutraal samen.
Vanwege de demografische ontwikkeling in de Hoeksche Waard
(dubbele vergrijzing) is het voor de vitaliteit van belang dat we
voor onze jongeren en jonge huishoudens een perspectief
bieden op de woningmarkt en ook jongere huishoudens van
buitenaf aantrekken.

Woonsituatie Hoeksche Waard
De vraag naar de juiste woning op de juiste plaats met de juiste
prijs is in Nederland erg groot. Ofschoon het beeld in de
Hoeksche Waard iets positiever is dan landelijk beeld, geldt dit
hier ook. Het door de Provincie vastgestelde bouwvolume voor
onze gemeente bedraagt tot en met 2032 4.150 woningen.
Momenteel heeft onze gemeente ruim 39.000 woningen. We
zien dat een groot gedeelte van de grondgebonden woningen
(veelal eengezinswoningen) in de Hoeksche Waard wordt
bewoond door kleine huishoudens met leeftijd van 55-74 jaar
(empty nesters) en alleenstaanden. Voor de sociale
grondgebonden sociale huurwoningen geldt dat maar ruim een
kwart wordt bewoond door gezinnen en dat er ook sprake is van
scheefwonen door een relatief grote groep met een leeftijd van
boven de 55 jaar. Van belang is dus om voldoende
aantrekkelijke woningen (huur- en koopappartementen of
kleinere grondgebonden woningen) in de juiste prijscategorieën
(met name middelduur) en in de juiste woonvorm te realiseren
zodat de doorstroom op gang komt en er eengezinswoningen
vrijkomen.
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Vanwege de beperkte doorstroom en toename van de senioren
zijn er tekorten in de sociale huursector. Daarnaast is er
vanwege de beperkte doorstroom en de gewenste instroom van
jongere huishoudens nog steeds behoefte aan grondgebonden
koopwoningen. Betaalbaarheid is hierbij van groot belang.
Met name jongeren, starters en inwoners met een inkomen dat
(net) te hoog is voor een sociale huurwoning hebben het
moeilijk op de woningmarkt. Kleinere koop/huurappartementen
of studio’s, betaalbare koopwoningen en middelhuur woningen
zouden hier een oplossing kunnen bieden.

Hoe nu verder?
We zien dat de kracht van de marktpartijen zeker zijn werk doet.
Meer en meer komen er innovatieve bouwvormen, waardoor de
prijzen van woningen omlaag kunnen en de realisatietijd verkort
kan worden. Ook HW Wonen zet zijn schouders stevig onder het
bouwen, transformeren en verduurzamen van woningen.
Tegelijkertijd is de huidige opgave te groot om door één partij
apart opgelost te kunnen worden. Daarom werkt de gemeente
sinds enkele maanden met HW Wonen en marktpartijen samen
in de zogenaamde versnellingstafel. Dit is een overleg waarin de
woningbouwopgave wordt besproken en wordt afgestemd wat
en wie er nodig is om door te kunnen pakken. Het regie voeren
op de portefeuille om de woningbouwopgave (kwalitatief en
kwantitatief) te realiseren is hierbij van groot belang en
onderdeel van het overleg. Voor de ambtenaren is de
versnellingstafel een mooie mogelijkheid om de “buitenwereld”
naar binnen te halen zodat meer en meer gekeken kan worden
hoe de woningbouw gefaciliteerd kan worden. Voor de
marktpartijen geeft het de mogelijkheid om een inkijkje te
krijgen in de gemeentelijke processen en daar hun voordeel
mee te doen. 
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Zijn sociale media en internet jouw domein, dan zijn
we op zoek naar jou!
Samen brengen we onze online presentatie naar het
volgende niveau of zelf daar voorbij. 
Wil je ons daarbij helpen mail ons op
bestuur@vvdhoekschewaard.nl

GEZOCHT 

Januari 
Nieuwjaarsborrel 

Maart
Algemene ledenvergadering VVD HW

April
Liberale borrel met gastspreker

Mei
VVD Hoeksche Waard Lagerhuisdebat

 

ACTIVITEITEN KALENDER

VOLG ONS OP SOCIALE MEDIA
De gemeente treft daarnaast onder andere de volgende
maatregelen:

Procesverbetering en -optimalisatie;
Het toepassen van de “woonbalans” waarbij op een snelle
manier in dialoog met de initiatiefnemer de verschillende
wensen en betaalbaarheid van een project in balans worden
gebracht waardoor er sneller gebouwd kan worden;
Inventarisatie van mogelijke vermindering van regels en
voorschriften en van het treffen van andere
stimuleringsmaatregelen;
Het actief onderzoeken van de diverse
subsidiemogelijkheden voor de woningbouw. Naast de
eerdere miljoenen subsidies voor Stougjeswijk hebben we
recent voor twee woningbouwprojecten een Start Bouw
Initiatief (SBI) subsidie ontvangen van 10.000 euro per
woning voor in totaal 84 woningen;
Het stimuleren van koopstart- en koopgarantregelingen;
Het aanbieden van de startersregeling;
Het samen met HW Wonen realiseren van 120 – 150
tijdelijke woningen in de Hoeksche Waard voor Hoeksche
Waardse starters en spoedzoekers en
statushouders/Oekraïense vluchtelingen;
Intensief overleg met provincie en rijk voor het wegnemen
van obstakels voor de woningbouw.

Op deze manier proberen we ondanks de lastigere
omstandigheden invulling te blijven geven aan de ambitie om
500 woningen per jaar en een continue bouwstroom in de 14
dorpen te realiseren.

Mochten er nog vragen of suggesties zijn, dan hoor ik het
graag.

Met liberale groet,

Robin Heij
Wethouder
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Beste leden,

De afgelopen periode ben ik op pad geweest en heb ik een aantal evenementen
bijgewoond. Hierbij kan je denken aan de landelijke Van Nelle fabriek bijeenkomst
waarbij de kandidatenlijst van de tweede kamer werd vastgesteld. Hier was ook een
speciale meeting met Dilan, de lijsttrekker en kon het publiek vragen stellen over
haar campagne. 

Wat ook een mooi event was is bijvoorbeeld de provinciale ALV in cafe Bleyenberg
met een speeddate sessie met de provinciale staten leden aansluitend. Dit was een
gezellige avond en uiteraard werden de bitterballen goed genuttigd op deze avond.
Wat mij op viel is dat veel leden vanuit Den Haag hierbij aanwezig waren. 

Het meest recente event dat ik bijgewoond heb is de uitslagenavond van de
stemmen in de Fokker Terminal in Den Haag. Dit was een typisch en gezellig VVD
event waarbij uiteraard de bitterballen goed waren genuttigd en de sfeer er goed in
zat bij iedereen, onder het mom van wij gaan de grootste worden. Helaas bleek bij
de exitpoll van 21:00u op die avond dat wij niet de grootste werden maar de 3e
partij. Wat er toen gebeurde viel een beetje tegen, ik denk dat 20-30% van de
aanwezigen toen naar huis is gegaan. Dit mocht de pret niet drukken want de
feeststemming zat er uiteindelijk goed in en het feestje ging nog door tot in de late
uurtjes. Ik zelf ben afgehaakt rond 2:00u maar er waren nog zeker 300 mensen aan
het dansen op dit moment.

Mocht je het leuk lijken om ook een keertje naar een landelijk of 
lokaal event te gaan en durf je niet alleen te gaan? Laat dan 
een berichtje achter naar de fractie of het bestuur en wie weet
zie ik jou op het aankomende event!

Met liberale groet,

Michael Teyhoff
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BRUISENDE CLUB
Door Michael Teyhoff
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MICHAEL
BESTUURSLID

Wilt u meedoen aan een activiteit of heeft u een goed idee
voor een nieuwe activiteit? Neemt u dan contact op met
Michael via bestuur@vvdhoekschewaard.nl. Ook wanneer
een landelijke activiteit of congres wilt bezoeken of meer
informatie wilt over een landelijke activiteit kunt u contact
met ons bestuur opnemen! 
 

MEEDOEN AAN EEN ACTIVITEIT?
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NIEUWS VAN DE FRACTIE
Door Arnold de Man/Fractievoorzitter
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Na consultatie van de vertrouwenscommissie heeft de CdK Erik
van Heijningen(VVD)aangesteld als waarnemend
burgemeester. De in Dordrecht woonachtige Van Heijningen is
geen onbekende voor de Hoeksche Waard (oud-gedeputeerde
en waarnemer in de voormalige gemeente Cromstrijen) en zal
ons tot de benoeming van de nog te zoeken Kroonbenoemde
burgemeester onder “zijn hoede nemen”. Ik hoop dat er
ergens in het najaar van 2024 een einde komt aan deze voor
onze gemeente bestuurlijk zo onzekere periode en dat we dan
voor langere tijd een vaste en eigen burgemeester zien
aantreden.

Natuurlijk bedanken we Charlie voor zijn goede inzet in een
voor de Hoeksche Waard toch wel hectische periode en
wensen wij zijn opvolger veel succes voor de komende tijd. 

Contacten met de VVD-Statenfractie van Zuid-Holland 
Op 11 september heeft onze fractie samen met onze
wethouder Robin Heij een bezoek gebracht aan de (nieuwe)
VVD-fractie van Zuid-Holland. Het bezoek was naast
kennismaking vooral bedoeld om aandacht te vragen voor de
woningbouwplannen in de Hoeksche Waard en de
tekortschietende wegen infrastructuur op en over ons eiland.
Bij het prettige gesprek waren ook de (VVD) gedeputeerden
Jeanette Baljeu en Frederik Zevenbergen aanwezig. Onze
wake-up call heeft inmiddels geleid tot een tegenbezoek aan
de Hoeksche Waard door fractievoorzitter Arne Weverling en
Axel Broekhuizen waarbij we (Richard Croonenberg en Arnold
de Man) de verschillende locaties nadrukkelijk hebben bezocht
en besproken. Wij vertrouwen erop dat dit een positief effect
heeft in het vlottrekken van deze lastige problematiek.

Na het zomerreces zitten er alweer 3 volledige raadscyclussen
op. Het is om die reden tijd om u te informeren over de meest in
het oog springende ontwikkelingen uit de gemeenteraad en
andere bijzondere ontwikkelingen buiten de raadzaal. 

 Afscheid raadslid Odila Sibrijns
In september hebben we afscheid genomen van Odila. Zoals
bekend heeft zij het voornemen zich samen met haar partner in
Zuid-Frankrijk te vestigen om daar een nieuw ondernemend
bestaan te beginnen. Odila is sinds de herindeling lid van de
VVD-fractie geweest en heeft het gezicht van onze fractie op
een nadrukkelijk vorm gegeven. De fractie heeft haar begin
september met een gezellig etentje bedankt voor haar inbreng
en de fijne samenwerking. 

Gekoppeld aan het vertrek van Odila is de vacature in onze
raadsfractie door Marijke Boorsma ingevuld. Marijke was
volgens de kieslijst de eerstaangewezene en komt daaarmee na
een korte afwezigheid weer terug in de raad. Bij de laatste
verkiezingen viel zij net buiten de boot en heeft het
burgerraadslidmaatschap even enthousiast en gemotiveerd
vervuld. 

In lijn met deze ontwikkelingen heeft Maurice Roubos het
burgerraadslidmaatschap van Marijke overgenomen. Maurice is
deze zomer in Leiden afgestudeerd (Bestuurskunde, master
Politiek Beleid en Management) en werkt bij gemeente
Dordrecht als beleidsmedewerker Milieu. 

In de raadsvergadering van 12 september zijn de VVD-mutaties
officieel bekrachtigd. Odila bedankt! Marijke en Maurice veel
succes!  

Burgemeesterswisseling
Voor het zomerreces werd bekend dat de gemeentelijke
zoektocht naar een vaste kroonbenoemde burgemeester niet
was gelukt en dat op een nader te bepalen moment een nieuwe
sollicitatieprocedure wordt gestart. Tot dat moment moeten we
het doen met een door de Commissaris van de Koning (CdK)
aangestelde waarnemer. Charlie Aptroot heeft gemeend aan zijn
begin 2022 gestarte waarneming voor de Hoeksche Waard te
beeindigen. Hiermee ontstond weer ruimte voor een nieuw
opvolger. 
 

 

Raadslid



De nieuwe beleidsvoornemens voor 2024 en verder zijn nog
mager. De door VVD geïnitieerde motie waarin het college
opdracht heeft gekregen het bestaand beleid te heroverwegen
is nog niet afgerond. Bij de perspectiefnota van zomer 2024
wordt pas duidelijk wat de resultaten zijn van dit onderzoek en
of er ruimte ontstaat voor nieuwe beleidsimpulsen. 

In een door de raad aanvaard amendement is besloten een
verdiepingsonderzoek te doen naar de gemeentelijke
huisvesting in combinatie met een groter multifunctionele
ruimte (theater) is d.m.v. een motie als onderzoeksopdracht. 

Helaas betekent dit dat de gemeentelijke belastingen in 2024
me5 7,1%t zullen stijgen. Deze verhoging valt toe te schrijven
aan de ongewoon hoge inflatie waar we allemaal mee te maken
hebben. Extra belastingverhogingen hebben we nog kunnen
voorkomen. 

Initiatiefvoorstel “Hoeksche Voorrang” Lokalen Hoeksche
Waard 

In de raad van 12 oktober is een door Lokalen Hoeksche Waard
ingediend initiatiefvoorstel met overgrote meerderheid
verworpen. Dit voorstel beoogde een voorrangsregeling voor
Hoeksche Waardse woningzoekenden (met urgentieverklaring)
boven statushouders en vluchtelingen. Vanwege het feit dat
huisvesting van statushouders wettelijk geregeld is konden wij
om die reden niet instemmen met het voorstel.  
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De afgelopen maanden heeft de raad zich over tal van
onderwerpen gebogen. In het bijzonder ging het daarbij over
voor de VVD van belang zijnde zaken zoals:  

Woningbouw

Er wordt druk gebouwd in de Hoeksche Waard en zitten we niet
stil bij de toekomstige bouwplannen waaraan nog steeds veel
behoefte is. De plannen in Numansdorp (Molenpolder) en Oud-
Beijerland (Stougjeswijk) naderen langzaam maar zeker de
besluitvorming in de gemeenteraad. Het gehele proces vraagt
veel bestuurlijke aandacht in relatie tot tijdige en adequate
afronding van verkeers- en ontsluitingsknelpunten en de
invoering van de nieuwe Omgevingswet (ingang 1 jan. 2024) . 

Ook de woningbouwplannen in ’s-Gravendeel staan hoog op de
politieke agenda. De bestemmingsplanprocedure wordt
bemoeilijkt door de ingewikkelde ontsluiting van de wijk.

Onderzoek Rust en Activiteiten op Zondag 

Eind oktober is het onderzoeksrapport over Rust en Activiteiten
op Zondag aan de raad aangeboden. Dit rapport was voorzien
van een advies van een voor dit project ingesteld inwoners
comité. Bijna 19.000 inwoners hebben aan het onderzoek
verleend. De uitkomst is dat een grote meerderheid (2/3) van
de inwoners voorstander is van de mogelijkheid om winkels op
zondag te openen (tussen 12.00 – 17.00). Daarnaast wordt ook
een duidelijke voorkeur uitgesproken voor een verruiming van
activiteiten en evenementen op zondag. Dit advies wordt
verwerkt in een door de gemeenteraad vast te stellen
beleidsstuk. Op basis hiervan worden wijzigingsvoorstellen van
de Winkelsluitingsverordening verwacht. De uitwerking wordt
begin 2024 verwacht. Als VVD zijn wij blij dat dit voor ons
belangrijke punt wordt afgerond. Ondernemers krijgen eindelijk
de keuze om zelf te beslissen over de openstelling op zondag.

Financiën (Begrotingsbehandeling) 

Op 9 november heeft de gemeenteraad de begroting 2024 en
de meerjarenbegroting 2024-2027 vastgesteld. Zoals verwacht
is het financieel perspectief niet positief. Met pijn moeite zijn de
jaren 2024 en 2025 financieel sluitend. De jaren daarna
vertonen (net als bij andere gemeenten) tekorten. 
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Mobiliteit en Infrastructuur 

De afgelopen periode is in de raad veel aandacht besteed aan
knelpunten op het gebied van mobiliteit en infrastructuur. Daarbij
is onder druk van belangengroeperingen getracht sommige
knelpunten (behalve de al bekende punten zoals N217,
Blaaksedijk, Molendijk Klaaswaal, Centrale As, Ontsluiting HW
Zuidwest). Onze fractie heeft dit samen met andere partijen
weten te voorkomen. De in 2024 te verwachten mobiliteitsplan
zal duidelijkheid moeten verschaffen over de totale aanpak van
de gehele HW zonder de krenten uit de pap te halen. De
uitvoeringsagenda mobiliteit en infrastructuur zal lange tijd in
beslagnemen en vraagt een zorgvuldige afweging op het vlak van
bereikbaarheid, veiligheid en kosten. Als VVD zullen we ons hier
sterk voor maken. 

Er is nog veel meer behandeld maar het gaat te ver om dit alles
te vermelden. De vergaderingen zijn openbaar en ook via
livestream (terug) te zien. Mocht u vragen of opmerkingen
hebben dan zijn wij hiertoe vanzelfsprekend bereid hier op in te
gaan. 

Arnold de Man, Fractievoorzitter
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Als u meer wilt weten over politieke ontwikkelingen in de
Hoeksche Waard dan kunt u daarvoor altijd bij de
fractieleden terecht. Kijk eens naar de livestream van de
vergaderingen of bezoek onze fractievergadering. U bent
van harte welkom. Maak daarvoor dan wel een afspraak
met de fractieleden via fractie@vvdhoekschewaard.nl.
 

MEEPRATEN?

ARNOLD
Fractievoorzitter
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Ik ben Maurice Roubos, een enthousiaste 27-jarige die onlangs is begonnen als
burgerraadslid voor onze geweldige partij. Mijn avontuur binnen de fractie begon
eigenlijk al tijdens de gemeenteraadsverkiezingen, maar nu voel ik me pas
écht thuis. De komende tijd ga ik me vooral storten op het sociaal domein, milieu en
cultuur. Hoewel mijn maidenspeech nog even op zich laat wachten, sta ik te
trappelen om op het juiste moment een goed doordacht betoog te presenteren. De
ervaring die ik nu opdoe als burgerraadslid, maar ook de kennis die ik heb mogen
opdoen tijdens de VVD Masterclass, beschouw ik als een onbetaalbare investering in
de toekomst. Het is de opmaat naar hopelijk een prachtig vervolg.

In mijn dagelijks leven ben ik beleidsadviseur milieu bij de gemeente Dordrecht,
waar ik me bezighoud met onder andere het Chemours-dossier, externe veiligheid
en een gezonde leefomgeving. Hoewel Dordrecht en de Hoeksche Waard behoorlijk
van elkaar verschillen, hebben ze toch gemeenschappelijke uitdagingen op het
gebied van wonen, mobiliteit en de energietransitie. Ik merk steeds meer dat beide
rollen - zowel mijn professionele inzet voor de gemeente Dordrecht als mijn
betrokkenheid als burgerraadslid - een soort brug slaan tussen deze twee werelden.

Het vinden van een balans tussen mijn werk, privéleven en mijn  
verantwoordelijkheden als burgerraadslid was in het begin best even wennen. Maar
te midden van deze nieuwe ervaringen hebben mijn vriendin en ik ook nog eens onze
eerste stek in Oud-Beijerland bemachtigd. Ik kijk er echt naar uit om me met volle
energie en toewijding in te zetten voor onze gemeente en samen met jullie te
bouwen aan een bruisende toekomst.
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Maurice
Burgerraadslid
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NIEUW BURGERRAADSLID
Door Maurice Roubos


